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Återremiss – Motion om att bevara kvalitativ och mångsidig vuxen- och 

SFI-undervisning 

 

Förslag till beslut 
I kommunfullmäktige: 

1. Ärendet återremitteras till Kommunstyrelsen som får i uppdrag att 
 
a) hemställa till riksdagen om möjligheten för Göteborg att bli en 
pilotkommun där deltagaren själv finansierar SFI-utbildning samt  
 
b) inhämta erfarenheter och fakta från Malmö Stad där SFI redan 
kommunaliserats. 
 
 
 

Yrkandet 
Vi sverigedemokraterna lägger ingen värdering i vem som är utföraren av SFI. Vi 
anser dock att den bör vara egenfinansierad. Kostnaden för enskildas SFI – 
utbildning skall inte läggas på skattebetalarna. Detta kan företag som vill 
rekrytera utifrån, eller den enskilde själv bekosta.  
 
En tänkbar variant är att det skulle kunna fungera likt vanligt CSN lån för 
vuxenutbildning. 
 
Det är också vår mening att SFI fungerar väl för en del, medan det för andra är till 
liten eller ingen hjälp. Det är vår fasta övertygelse att ställa krav också är att bry 
sig om. 
 
Innan Göteborg tar beslut om att kommunalisera SFI-utbildningen bör vi tar reda 
på hur det gått i några av de kommuner som har erfarenheter av detta. 
 
Malmö stad har dessa erfarenheter. Hur har det gått? Blev det mer 
kostnadseffektivt? Blev undervisningen bättre? Hur ser statistiken på 
måluppfyllnad ut? Har andelen som genomfört SFI ökat eller minskat? 
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